



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2008-150**

under the

**HIGHWAY ACT
(O.C. 2008-532)**

Filed December 16, 2008

1 Section 6 of New Brunswick Regulation 84-47 under the Highway Act is amended

(a) by repealing subsection (1) and substituting the following:

6(1) Control lines are designated on Route No. 1 from Gilmans Corner to Saint John, being an arterial highway, in accordance with the Department of Transportation Plan Number CLP 69-5 filed in the office of the Minister of Transportation and in the Registry Offices for the Counties of Saint John and Charlotte.

(b) by adding after subsection (12) the following:

6(13) Pages 451, 452, 453, 455B, 456A, 457A, 462, 463, 464, 480, 481A, 482A, 483B, 484A, 485A, 507, 508 and 509 in CLP 69-5 are rescinded.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2008-150**

pris en vertu de la

**LOI SUR LA VOIRIE
(D.C. 2008-532)**

Déposé le 16 décembre 2008

1 L'article 6 du Règlement du Nouveau-Brunswick 84-47 pris en vertu de la Loi sur la voirie est modifié :

a) par l'abrogation du paragraphe (1) et son remplacement par ce qui suit :

6(1) Des lignes de surveillance sont désignées le long de la route 1 de Gilmans Corner à Saint John, route de grande communication, conformément au plan numéro CLP 69-5 du ministère des Transports, déposé au bureau du Ministre et aux bureaux de l'enregistrement des comtés de Saint John et de Charlotte.

b) par l'adjonction de ce qui suit après le paragraphe (12) :

6(13) Les pages 451, 452, 453, 455B, 456A, 457A, 462, 463, 464, 480, 481A, 482A, 483B, 484A, 485A, 507, 508 et 509 du plan CLP 69-5 sont retirées.